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Túl rövid 
Székesfehérvár Rallye – Beszámoló 
 
 
Az idei évben Székesfehérváron rendezték meg a bajnokság második futamát, ami az 
egész mezőny számára újdonság volt, hiszen több éve már, hogy erre jártak a rallye-sok. 
Külön előny volt ez Markó Gergőék számára, hiszen így nem csak nekik, de másoknak is 
nagyrészt ismeretlen pályán zajlott a küzdelem. 
 
A felkészülés ezúttal is megfelelően zajlott, a páros nem csak murván, de aszfalton is 
tudott tesztelni a vegyes talajú versenyt megelőzően.  
 
Markó Gergő: „Átmozgattam magam a teszten, és kocsit is. Most Balogh Jani is beült 
mellém, próbált segíteni, hogy megtaláljuk a megfelelő beállításokat a kocsihoz, ám sajnos 
a történet sikeressége mégsem ezen múlott…” 
 
Túl rövidre sikerült a Székesfehérvár Rallye a páros számára, hiszen már a második 
gyorsasági szakaszt követően, műszaki probléma miatt fel kellett adják a versenyt.   
  
Markó Gergő: „Az elsőn még kicsit álmosan, de mégsem rosszul kezdtünk, és miután 
végigmentünk a pályán, már tudtuk, hol lehet majd gyorsulni, mely kanyarokban kell 
másképp elfordulnunk a következő körben. A PIRELLI gumik varázsa is „megcsapott” 
minket, hiszen nagyon jól tapadtak, és most végre megtapasztaltam, hogy mit is jelent ez 
ilyenkor. Mondogattuk is, hogy ez a második körben milyen jó lesz. Sajnos mégsem lett jó, 
mert el sem értünk odáig. A 2. gyorsasági szakaszon egy műszaki problémával 
szembesültünk, felakadt a gáz, így tiltáson forgott a motor, váltani sem tudtam, 
féktávokat venni sem… egyszerűen csak vitt előre a kocsi, ha akartuk, ha nem. Komoly 
túlélési kalandjaink voltak ezen a pályán! Nagyjából a 75 %-át végigszenvedtük a 
gyorsaságinak, leállítottuk a motort, újraindítottuk, bementünk a bozótosba, 
visszatolattunk belőle, és meglepő módon mégsem a mi eredményünk lett a legrosszabb! 
De sajnos ilyen hibával nem tudtuk folytatni a versenyt.” 
 
A szervizparkban orvosolták a problémát, de a csapat mégis azt a döntést hozta, hogy 
másnap sem állnak vissza a versenybe, hiszen a kategóriában a többiek mind a helyükön 
autóztak, Gergőék már kimagasló eredményt nem tudtak volna elérni. 
 
Markó Gergő: „Az idei évben nem a bajnoki cím megszerzése a célunk, 
tapasztalatszerzésről szól még ez nekünk, a versenykilométerek gyűjtögetéséről. Úgy 
gondoltuk, hogy 1-2 pont megszerzése nem ér számunkra annyit, amennyibe kerül, inkább 
egy költségátcsoportosítást követően egy hosszabb murvás teszttel készülünk a Veszprém 
Rallye-ra. A verseny egyébként nagyon tetszett, jónak ígérkeztek a pályák. Szeretem 
azokat a gyorsasági szakaszokat, amelyek a mezőny többi versenyzőjének is ugyanúgy 
ismeretlenek, mint ahogy nekem, mert ott úgy néz ki, hogy labdába is tudnánk rúgni. Bár 
Veszprémben ismét olyan pályák következnek, melyeket rajtunk kívül mindenki jól ismer, 
de mi nem adjuk fel, ha hátulról is, de támadunk!” 


